
Аднан Башић 

Питање постављено Савјету министара БиХ – “С обзиром на пораст малољетничке 

делинквенције која резултира свирепим убиствима, од којих нико није поштеђен, 

постављам посланичко питање: Шта ће Савјет министара БиХ предузети да се сузбије 

овај феномен?” 
 


